



تعميم الهيئة العامة للطيران المدني GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

The mutual exemption for citizens of the Kingdom of Saudi Arabia and the Republic of Azerbaijan holders of (Diplomatic, Special, and Service) passports from the short-term visa requirements.

الموضوع:

إعفاء متبادل بين مواطني المملكة العربية السعودية ومواطني جمهورية أذربيجان حاملي جوازات السفر (الدبلوماسية والخاصة والخدمة) من متطلبات تأشيرة الإقامة القصيرة.

Reference:

1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

المرجع:

1. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Instructions:

1. Allowing airlines to transport passengers who are citizens of the Kingdom of Saudi Arabia and the Republic of Azerbaijan, holding (Diplomatic, Special, and Service) passports, to enter each other's countries without the need for a short-stay visa.
2. Airlines shall take necessary precautions at the point of embarkation to ensure that persons are in possession of the documents prescribed by the States of transit and destinations for control purposes.
3. All airlines operating in the Kingdom of Saudi Arabia including Private Aviation, shall comply with the circulars, orders, and instructions issued by ACA.

التعليمات:

1. السماح لشركات الطيران بنقل المسافرين مواطني المملكة العربية السعودية ومواطني جمهورية أذربيجان حاملي جوازات السفر (الدبلوماسية والخاصة والخدمة) والدخول إلى أراضي الدولتين دون الحاجة لتأشيرة الإقامة القصيرة.
2. يجب على شركات الطيران اتخاذ الاحتياطات الضرورية عند نقطة الصعود إلى الطائرة، للتأكد من حمل الأشخاص للوثائق التي تحدها دول العبور ودول المقصد لأغراض المراقبة.
3. التأكيد على كافة شركات الطيران العاملة بالمملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص بالالتزام بالتعاميم والأوامر والتعليمات التي تصدرها الهيئة العامة للطيران المدني.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد

خالد

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation